

**DHOFAR CATTLE FEED CO**  
**(S.A.O.G)**

**Corporate Office**

P.O. Box : 1220, Salalah-211, Sultanate of Oman  
C.R.No. 2017520, VATIN : OM1100007713  
Tel. : 23225381/23225382/23225793/23225231/23225866  
Fax : 23225258



**شركة أعلاف ظفار**  
**(ش.م.ع.ع)**

**المكتب الرئيسي**

ص.ب : ١٢٢٠ - صلالة ٢١١ ، سلطنة عُمان  
س.ت : ٢٠١٧٥٢٠ ، ضريبة القيمة المضافة : ١١٠٠٠٠٧٧١٣ OM  
هاتف : ٢٣٢٢٥٣٨١ / ٢٣٢٢٥٣٨٢ / ٢٣٢٢٥٧٩٣ / ٢٣٢٢٥٢٣١ / ٢٣٢٢٥٨١٦  
فاكس : ٢٣٢٢٥٢٥٨

التاريخ : 2022/8/22م

**Invitation for MSX Discussion Session on Un-Audited financials for 1<sup>st</sup> Half for year 2022 Dhofar Cattle Feed (S.A.O.G.)**

Dhofar Cattle Feed (S.A.O.G.) would like to invite Investors and Financial Analyst to participate in the discussion session which will be held on Sunday 28<sup>th</sup> August 2022 at 11:00 AM for one hour to present the DCF 1<sup>st</sup> half financials for year 2022. Which has been disclosed on MSX website on 11<sup>th</sup> August 27<sup>th</sup> July 2022.

The Discussion Session will be conducted via Zoom link and could be accessed through below link.

*Khairy*

**Dr. Khairy Hassan M. Ishag**  
**Company Secretary**

**دعوه لجلسة نقاش لعرض البيانات المالية الغير مدققة للنصف الأول لعام 2022م شركة أعلاف ظفار ش.م.ع.ع.**

تود شركة أعلاف ظفار ش.م.ع.ع. بدعوة المستثمرين والمحللين الماليين الى المشاركة بجلسة النقاش المزمع عقدها بالتعاون مع بورصة مسقط يوم الأحد الموافق 2022/8/28م الساعة 11:00 صباحا ولمدة ساعة واحدة وذلك لعرض البيانات المالية الغير مدققة للنصف الأول لعام 2022م والتي تم الإفصاح عنها بالموقع الإلكتروني لبورصة مسقط بتاريخ 2022/8/11م.

وسوف يتم عقد هذه الجلسة عبر زوم (Zoom) عن طريق الرابط المذكور ادناه



*د. خيرى حسن محمد إسحاق*

**د. خيرى حسن محمد إسحاق**  
**امين سر الشركة**

Topic: DCF HO's Zoom Meeting  
Time: Aug 28, 2022 11:00 AM Muscat

Join Zoom Meeting

<https://us02web.zoom.us/j/84394329727?pwd=TEwyekpWYnNqQkFmeGkvU09QdXRmZz09>

Meeting ID: 843 9432 9727

Passcode: 255273

One tap mobile

+16469313860,,84394329727#,,,,\*255273# US

+19292056099,,84394329727#,,,,\*255273# US (New York)